

RCEME GEMRC

Biography **Cpl Tyler Tremblay** **Weapon Technician**

Cpl Tyler Tremblay was born on the 14th of January 1989 to Darlyne Tessier and Kevin Tremblay of Sudbury, ON. After graduating from St-Benedicts CSS in 2007, Cpl Tremblay went on to complete a two year diploma program at Cambrian College. Cpl Tremblay then enrolled in the CAF as a Weapons Technician in July of 2009. After completing his QL3, he was posted to 3 ASG Base Maintenance at CFB Gagetown. A year after completing his QL5 in 2014, he was posted to 4 Artillery Regt (GS), where he welcomed his son, Jacob (on his first day at the regiment). Cpl Tremblay married his wife, Janice in 2016 outside of Fredericton, NB. In 2018, he was posted to his current position at 202 Workshop Depot in Montreal, QC. In his spare time, Cpl Tremblay likes to cook and explore the Montreal area.

Biographie **Cpl Tyler Tremblay** **Technicien d'armement (Terre)**

Cpl Tyler Tremblay est née le 14 janvier 1989 fils de Darlyne Tessier et Kevin Tremblay de Sudbury, ON. Après avoir complété l'école secondaire St-Benedict en 2007, le Cpl Tremblay a poursuivi et complété un diplôme de deux ans à Cambrien Collège. Il s'est ensuite enrôlé dans les FAC comme technicien d'armement en juillet 2009. Après avoir complété son NQ3, il a été muté au 3 ASG à la BFC Gagetown. Un an après avoir complété son NQ5, Cpl Tremblay a été muté au 4e Régiment d'Artillerie (AG) où sa femme a donné naissance à leur premier enfant, Jacob (lors de la première journée au régiment!) Cpl Tremblay et sa femme Janice se sont mariés en 2016 à Fredericton, NB. En 2018, Cpl Tremblay a été muté à sa position actuelle au 202e Dépôt d'Atelier à Montréal, Québec. Dans son temps libre, Cpl Tremblay aime cuisiner et explorer la région de Montréal.



Arte et Marte